
 
 

Zápis č. 01/2024 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: CS502 
Datum a čas: 17. 1. 2024, 15:00 h 
 
 

1. Mgr. et Bc. Lukáš Círus, Ph.D  
2. Mgr. Barbora Lanková, Ph.D. 
3. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
4. doc. Mgr. Jaroslav Říčan, Ph.D.  
5. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D. 

6. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 
7. Bc. Lucie Lebrušková  
8. Šimon Růžička 
9. Mgr. Lucie Zušťáková 

 
 
omluveni: 

1. Vladislav Čermák 
2. Veronika Přibíková 
3. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D. 
4. Tereza Laliková  

 
 

 
Hosté:   
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
doc. PhDr. Štefan Balkó, Ph.D. 
PhDr. Ing. Martin Černý, Msc. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
Mgr. Jaroslava Jelínková, Ph.D. 
Mgr. MgA. Dagmar Myšáková Ph.D. 
Mgr. Miloš Makovský, Ph.D. 
 
 
Program: 

 
1. Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF – zpracování Žádosti o dotaci na zateplení 

gymnastické tělocvičny vč. technických příloh, 305.000,- Kč s DPH 
2. Různé 

 
Schválení programu zasedání  
hlasování:  9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
  



 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 011/2023 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 20. 12. 2023, v předložené verzi. 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné nesplněné úkoly. 
 
 
1. Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF – zpracování Žádosti o dotaci na zateplení 

gymnastické tělocvičny vč. technických příloh, 305.000,- Kč s DPH 
 

Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, 
předkládá Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF ve výši 
305.000,- Kč.  
V souvislosti s připravovaným zateplením gymnastického sálu začleněného do budovy 
děkanátu PF UJEP je potřeba využít služby externí firmy na zpracování kompletní Žádosti 
o tuto dotaci a na vypracování všech technických příloh k této Žádosti.  
 
Jedná se o dílčí výdaje: 

 207.000 Kč + 21% DPH za služby uvedené na str. 4 nabídky (projektová 
dokumentace),  

 39.000 Kč, za služby spojené s organizací veřejné zakázky na dodavatele + 21% 
DPH, které jsou uvedené na 1. str. nabídky. 

 
Komentář:  
Dr. Bertl – pro podání žádosti na dotaci se musí vypracovat projekt. Termín pro vypracování a 
podání žádosti je velice krátký a je nutno připravit i projektovou dokumentaci budovy CM, 
která není k dispozici. Jedná se tedy o investici, která přinese trvalý užitek v podobě nové 
projektové dokumentace.  

 
Vyjádření Ekonomické komise  - bez připomínek 
 
Usnesení 1: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
schválení výdaje z FRIMu PF na zpracování žádosti o dotaci na zateplení gymnastické 
tělocvičny vč. Projektové dokumentace, ve výši 305.000,- Kč s DPH. 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 



 
 
2. Různé 

2.1. Rekonstrukce budovy kateder 
Dr. Bertl – budova předána stavbě dne 4.1.2024 
17.1.2024 – 1. kontrolní den – učebny vyklizeny, odstraněno lino, odstraněny skříně 
na chodbě, jsou instalovány kamery na časosběr, v dubnu se začne s rekonstrukcí aul. 
Stavba z bezpečnostních důvodů omezila procházení areálem; toto omezení nemusí 
nutně trvat po celou dobu realizace stavby. Aktuálně vzhledem k pohybu těžké 
techniky nutno dodržovat zákaz vstupu! 

2.2. Problematika hodnocení výuky studenty PF UJEP 
Dr. Círus – komise pro studijní záležitosti se on-line sešla nad řešením situace 
závěr – udělat propagaci mezi studenty, připravit prezentaci 
Dr. Černý:  

- statistika - hodnotí pouze 15% studentů, po intenzivní propagaci před 4 lety 
stouplo hodnocení na 20%  

- Vedení připravuje nové hodnocení v polovině semestru a nové otázky 
- Pro malé skupiny NAÚ doporučuje dělat individuální dotazníky, ne jen ty ve 

STAGu 
Dr. Pavlíková – studenti by uvítali hodnocení uprostřed semestru, kdy mají pocit, že 
by mohli ještě něco ovlivnit; po úspěšném složení zkoušky už nechce nikdo předmět 
hodnotit,  i když nebyl s výukou spokojen 
Růžička - Po složení zkoušky už nechce nikdo hodnotit předmět, protože na jejich 
studium už to nebude mít vliv 
Doc. Říčan – na některých zahraničních univerzitách je hodnocení povinné nebo je 
prováděn náhodný výběr; u nás hodnotí většinou jen ti co mají problémy 
Dr. Šteklová – na KA propagace hodnocení na Facebooku a Instagramu 
Dr. Jelínková – návratnost hodnocení dotazníků je obecně vždy velmi malá 
Mgr. Zušťáková – v prvé řadě by měl propagovat hodnocení sám vyučující 
Dr. Pavlíková  - závěr: děkanát připraví hodnocení uprostřed semestru a vyhodnotí 
účast a výsledky; členové studentská kurie budou studentům průběžně objasňovat 
způsob zpracování a význam hodnocení výuky. 
 

2.3. Tvorba krizového plánu a proškolení zaměstnanců pro případ ohrožení 
Doc. Bláha  
- v reakci na situaci na FFUK připravuje vedení PF školení bezpečnosti 
- MŠMT chystá nový dotační program na bezpečnost na univerzitách 
- Na UJEP budou vedoucí pracovníci proškoleni v oblasti nových bezpečnostních 

pravidel 
- první fázi školení za PF absolvují doc. Balkó (akademici), dr. Bertl (THP) 
- budou se vyhodnocovat bezpečností rizika 
- pravděpodobně bude aplikován systém varovných SMS 
-  příslušníci integrovaného záchranného systému by měli mít k dispozici aktuální 

dokumentaci budov 
 

15:50 – odešli Říčan, Lanková  
  



 
 

2.4. Funkce proděkana pro vnější vztahy a internacionalizaci 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, informoval senát, že k 5. 1. 2024 
přijal rezignaci dr. Haška na funkci proděkana pro vnější vztahy a internacionalizaci. Od 
15. ledna 2024. je touto funkcí dočasně pověřena dr. Jelínková. 
Zároveň Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 2 
písm. b) zákona č.111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, 
předkládá Akademickému senátu PF UJEP k vyjádření návrh na jmenování Mgr. J. 
Jelínkové, Ph.D., do funkce proděkana pro vnější vztahy a internacionalizaci pro období 
od 1. 2. 2024 do 28. 2. 2027. 
 
Vyjádření dr. Jelínkové: 
- s návrhem souhlasí 
- aktuálně postupně přebírá agendu proděkana pro vnější vztahy a internacionalizaci od 

dr. Haška 
- nejbližší akce - Gaudeamus Praha 23-25.1.2024, DOD 8.2.2024 
- PF nemá obsazenou pozici PR pracovníka, dočasně řešeno s pomocí rektorátu 

 
Usnesení 2 

Akademický senát PF UJEP bere na vědomí rezignaci Mgr. M. Haška, Ph.D. na funkci 
proděkana a vyjadřuje souhlas se jmenováním Mgr. J. Jelínkové, Ph.D. do funkce 
proděkanky pro vnější vztahy a internacionalizaci. 

 
hlasování:   7 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 

 
2.5. Organizace a předběžný obsah zasedání AS PF UJEP v roce 2024: 
 
21. února – Plán realizace strategického záměru 2024;  
20. března – Výroční zpráva o hospodaření a Výroční zpráva o činnosti PF za rok 2023 
17. dubna  
15. května – Rozpočet PF UJEP na rok 2024;  
19. června – Čerpání rozpočtu k 30. 4. 2024 
18. září – Čerpání rozpočtu k 30. 6. 2024 
16. října – Příprava Shromáždění akademické obce 
20. listopadu – Shromáždění Akademické obce PF UJEP; Čerpání rozpočtu k 30. 9. 

2024; Podmínky přijímacího řízení 
18. prosince  

 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 21. února 2024 v 15:00 h v místnosti  
CS 502. 
 
17. ledna prosince 2024 

Zapsala Ing. Zdenka Kubištová Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.  

 předsedkyně AS PF UJEP  
 


